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БАРПТЛ: 82 сигнала за липсващи лекарства са подадени от 13 март 
 

82 сигнала са подадени от 13 март до 27 април 2020 от пациенти на онлайн 
платформата за сигнали за липси и недостиг на лекарства. С тях общият брой нараства 
до 922 от началото на функционирането на системата. Това съобщиха от Българската 
асоциация за развитие на паралелната търговия с лекарства (БАРПТЛ) във връзка с 
междинно отчитане на резултатите от пациентски сигнали. 
Водеща причина са неразрешените у нас и дерегистрираните продукти, заради които 
са подадени 81% от сигналите на интернет страницата на БАРПТЛ и горещата 
телефонна линия. Немалка част от тях (32%) са за коментирани в публичното 
пространство препарати в процес на клинични проучвания при лечение на 
коронавирусна болест. Останалите обаче са терапии при хронични заболявания. Тези 
лекарства до момента са били купувани от съседни държави от самите пациенти, тъй 
като лекарствата или не са регистрирани у нас, или са били, но са изтеглени и заличени 
от българския пазар. 27 са сигналите за лекарства са за лупус и ревматоиден артрит. С 
по-малък брой сигнали са неразрешени за употреба в България и съответно по-
голямата част дерегистрирани продукти за епилепсия, хормонозаместващи лекарства и 
др. 
12% от пациентите пишат в платформата за лекарство за рак на гърдата с временно 
преустановен внос от февруари тази година. Те са напълно обслужени, тъй като от 18 
февруари има непрекъснат паралелен внос на същия продукт от Европа. Това е още 
едно доказателство, че зелените коридори, неналагането на забрани върху износа и 
солидарността между държавите в Европейския съюз, свързани с цялата верига на 
лекарствоснабдяване, гарантират достъпа до лекарства и са ефектина превенция на 
недостига им, подчертават от БАРПТЛ. 
По повод недостига на лекарствата от Български пациентски форум настояват износът 
на важни медикаменти за хронични заболявания за чужбина временно да спре. 
От БАЛТПЛ пък искат промени в  Закона за лекарствените продукти в хуманната 
медицина и на Наредба 10 от 2011 г. за условията и реда за лечение с неразрешени за 
употреба в България лекарствени продукти, тъй като Наредба 10 е приложима само за 
пациентите, приети в болница. „Новите текстове трябва да позволяват вноса на 
лекарствени продукти, регистрирани в Европейския съюз и разширяване на режима на 
Наредба 10 с внос на нерегистрирани, но предписвани от лекарите у нас лекарства за 
амбулаторно лечение. Възможностите за лечение с нерегистрирани и изтеглени от 
пазара продукти, ще улесни достъпа до терапия за много пациенти с предписано 
домашно лечение след изписване от лечебно заведение и под наблюдението на 
лекуващите си специалисти“, казват от асоциацията. 
 
www.btv.bg, 27.04.2020 г. 

https://btvnovinite.bg/bulgaria/mutafchijski-glavnijat-faktor-za-razhlabvaneto-na-

merkite-e-nalichieto-na-svobodni-legla-v-intenzivnite-otdelenija.html 
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Мутафчийски: Факторът за разхлабване на мерките е наличието на свободни легла в 

интензивните отделения 

 

Според него, ако хората излязат масово в парковете, ситуацията у нас ще се 

влоши 

 
Цената на всяко отхлабване на мерките ще доведе до увеличаване на 
заболеваемостта. Такова мнение изрази ген. Венцислав Мутафчийски на брифинга на 
Националния оперативен щаб. 
„Важно е правителствата да намерят воля да дадат заден на мерките – тоест да отидат 
пак на ограничения, докато заболеваемостта спадне“, заяви Мутафчийски. 
Според него, ако хората излязат масово в парковете, ситуацията ще се влоши. По 
думите му главният фактор, който определя доколко да бъдат разхлабени мерките, е 
наличието на свободни легла в интензивните отделения и в отделенията за средно 
тежки към тежки случаи. 
„Всяко струпване на хора води до усложняване на епидемиологичната обстановка. Ние 
имаме по-либерален режим на контактуване и излизане и виждате какви са кривите. В 
Гърция имаше пълно затваряне и в момента има 11 нови случая за денонощието. В 
Сърбия се отчете повишаване на смъртността и заболеваемостта и беше обявено, че 
следващите четири дни ще бъдат напълно забранени за излизане под каквато и да е 
форма“, даде за пример ген. Венцислав Мутафчийски. 
„Струпването на хора винаги води до повишаване на опасността. Нашата препоръка и 
спорове с правителството са, че трябва винаги, когато се разхлабват мерки, да се казва 
какви могат да бъдат последиците. Основната идея при разхлабването им е здравната 
система да може да понесе удара от увеличаването на бройките на заболелите“, 
обясни още ген. Мутафчийски. 
 
www.nova.bg, 27.04.2020 г. 

https://nova.bg/news/view/2020/04/27/286270/ 

 
Внасят подписка с искане за оставката на здравния министър 

 
В петицията са се включили над 15 600 души 

 
В понеделник в Министерския съвет ще бъде внесена подписка с искане за оставката 
на министъра на здравеопазването Кирил Ананиев и спиране на строежа на бъдещата 
детска болница в София. Според недоволните строежът е прекалено стар, а нова сграда 
ще се построи по-бързо и по-евтино. 
Петицията е на инициативата „За истинска детска болница", а документът е подписан 
от над 15 600 души. 
 
www.investor.bg, 27.04.2020 г. 

https://www.investor.bg/harduer/459/a/alterko-dariava-nai-noviia-si-produkt-shelly-air-

na-sedem-bylgarski-bolnici-303185/ 

 
Алтерко дарява най-новия си продукт Shelly AIR на седем български болници 
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Устройството е иновативен уред за пречистване на въздуха, който ще 

подпомогне лекарите на първа линия в борбата срещу вируси 

 
IoT компанията Алтерко Роботикс дари най-новия си продукт Shelly AIR на седем 
български болници. Устройството е иновативен уред за пречистване на въздуха, който 
ще подпомогне лекарите на първа линия в борбата срещу вирусите, включително 
COVID-19. С помощта на мощни UV-C лъчи Shelly AIR унищожaва за секунди до 95% от 
бактериите и вирусите във въздуха в помещението, в което се намира. Дарителската 
инициатива е част от кампанията „За героите в бяло“ на Български лекарски съюз. 
Седемте болници в София, които ще получат устройства Shelly AIR, са: УМБАЛСМ „Н. И. 
Пирогов (2 броя устройства), ВМА (2 броя), УМБАЛ „Александровска“ (2 броя), УМБАЛ 
„Царица Йоанна – ИСУЛ“ (1 брой), УМБАЛ „Св. Анна“ (1 брой), II-ра МБАЛ (1 брой) и МИ 
МВР (1 брой). 
„Основна цел на нашата компания винаги е била да създаваме устройства, които ще са 
от полза на потребителя и обществото като цяло. Shelly AIR е нашият принос в битката, 
която днес, всички ние и най-вече лекарите, водим срещу COVID-19 – коментира 
Димитър Димитров, изпълнителен директор на Алтерко Роботикс. Shelly AIR е 
ефективен уред, който бързо и без употреба на химикали пречиства въздуха във всяко 
помещение, като уврежда ДНК-то на вируси, бактерии и гъбички и не им позволява да 
се размножават и причиняват болести. Това го прави перфектен за употреба в 
болнични заведения.“ 
SHELLY AIR – ефективен, икономичен и безопасен 
Shelly АIR е уникален уред за пречистване на въздуха, който гарантира най-доброто 
качество на въздуха в помещението, в което се използва. Той е изключително 
ефективен, икономичен и безопасен. Изработен от 98% алуминий, със скорост на 
подаване на чист въздух от 50m³/h и нива на шум от 56 dB, той е идеален за 
професионална употреба и може да бъде монтиран в градския транспорт, болници, 
магазини, офиси, фабрики, складове за храни и други обществени места, като 
продуктът позволява лесна модификация според изискванията на различните 
помещения. Устройството използва мощна технология за почистване на въздуха: това 
са бактерицидни UV-C лъчи, които унищожават различните видове вируси, бактерии, 
прах, цветен прашец, алергени и други вредни патогени. Shelly AIR може за секунди да 
елиминира до 95% от бактериите и вирусите във въздуха, дори и един от най-опасните 
– причинителя на туберкулоза. 
Всички изследвания до момента показват че UV-C лъчите успяват ефективно да 
унищожат почти всички вируси и бактерии, както и COVID-19. Използването на такива 
устройства досега се считаше за опасно поради две причини: UV-C лъчите могат да 
предизвикат рак на кожата, а устройствата, които ги излъчват, създават и озон, който в 
малки количества помага за дезинфекцията, но в по-големи е отровен. 
Shelly AIR, обаче, е напълно безопасен за употреба. Уредът използва LED технология, 
като UV-C лъчите се създават в специален за целта реактор от алуминий, който не 
допуска те да достигнат до кожата или очите на човек, и в същото време не се 
произвежда никакъв озон. Устройството може да се използва без притеснения и без 
ограничение във всяко закрито помещение. 
Версията на Shelly AIR, дарена на българските болници, е специално разработена за тях 
в улеснен вариант за употреба. Потребителят единствено трябва да включи 
устройството в контакт, всички останали настройки са направени предварително от 
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екипа на Алтерко Роботикс. 
Стандартната версия на Shelly AIR се предлага с Wi-Fi технология, която позволява 
устройството да се управлява директно от мобилен телефон (през безплатното 
приложение Shelly Cloud), както и в него да се получава информация за температурата 
в помещението. Тази версия дава възможност и за предварителна настройка на 
графици на автоматично включване и изключване на уреда, и е съвместима с 
операционните системи Android и iOS, както и с популярните гласови асистенти Amazon 
Alexa и Google Assistant. 
 
www.actualno.com, 27.04.2020 г. 

https://www.actualno.com/healthy/miroslav-nenkov-upravljavashtite-njamat-nikakva-

predstava-kakvo-predstavljava-zdraveopazvaneto-news_1456940.html 

 
Мирослав Ненков: Управляващите нямат никаква представа какво представлява 

здравеопазването 

 

"Хората, които управляват, те нямат никаква представа какво всъщност представлява 
здравеопазването - било в провинцията, било в страната. Защото тези - най-важните от 
тях, които взимат решенията, вдигат телефона и тяхната леля от село Омайниче - една 
линейка идва от София и я прибира в най-готината болница в София и я лекува, т.е. той 
няма представа леля му дали трябва да отиде първо при личния лекар, къде ще го 
намери, как ще чака, той как ще я изпрати в областната болница, там как ще я 
посрещнат, каква ще й е болестта и къде може да бъде излекувана. Този който взима 
решения, той си решава проблема с един телефон и за него здравната система работи 
идеално" Това каза пред БНТ д-р Мирослав Ненков – анестезиолог и бивш здравен 
министър. 
Болниците са много като бройка и легла, въпросът обаче е как е решен проблемът с 
персонала: като се разболеят трима лекари, болницата трябва да се затвори. 
Отношението към медицинския персонал - лош, хубав, красив, тъп, ужасен, убийци - то 
идва от най-висше ниво и то не е от вчера, каза още експертът. 
"С такова отношение и финансова компенсация на вложените усилия и здраве, ще 
бъде така. Проблемът няма да се разрешава ще се увеличава. Нашето общество, ако 
смята, че лекарският и сестринският труд е важен, то излъчвайки своите лидери, би 
могло да даде сигнал, този въпрос да бъде решен. Не само с пари.", подчерта Ненков. 
 
www.skener.news , 27.04.2020 г.  

https://clinica.bg/11881-EMA-apelira-za-signali-za-stranichnite-efekti 

 
EMA АПЕЛИРА ЗА СИГНАЛИ ЗА СТРАНИЧНИТЕ ЕФЕКТИ 

 

Те ще спомогнат изучаването на КОВИД-19, както и намирането на безопасен и 

ефективен медикамент за лечение 

 

Пациентите с потвърдена или подозирана коронавирусна инфекция да съобщават за 
предполагаеми странични ефекти от лекарсвата, включени в терапията, апелират от 
ЕМА. Тези данни са изключително важни за проучването на вируса и намирането на 
решение за безопасна и ефектива терапия. Също така допълват информацията, която 
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ЕМА получава от медицинските специалисти, както и откритията, които се генерират от 
клиничните проучвания. 
Към този момент все още няма медикамент, който да е с официално доказан ефект 
срещу КОВИД-19. Няколко лекарства, обаче разрешени за лечение на други 
заболявания се използват в терапията на пациенти с коронавирус. Както clinica. bg вече 
писа, ЕМА предупреди, че хлорихина и хидроксихлорохина при лечението на КОВИД 
крият сериозни рискове за сърцето, особено в комбинация с азитромицин.  Именно 
тези три медикаменти се използват в битката със заразата. Затова ЕМА призовава 
пациентите да са активни в докладването на странични ефекти. 
Отчитането на информацията дадена от тях, допълва данните, получени от 
медицинските специалисти. Новия вирус все все още се изучава и пред лекарите има 
много неизвестни, включително и по отношение на възможните взаимодействия на 
лекарствата.  
Затова именно докладването би спомогнало за събирането на ценни доказателства, 
които до доведат до решенията за безопасна и ефективна употреба не медикаменти в 
терапията на коронавируса. 
Пациентите и здравните специалисти трябва да докладват 
предполагаемите странични ефекти директно на своя национален орган, като 
използват инструкциите в листовката за пациента. Пациентите могат също да съобщят 
за страничните ефекти на своя лекар, медицинска сестра или фармацевт, които след 
това ще предадат информацията на регулаторите. При подаването на сигнал трябва да 
се вземат предвид някои важни обстоятелства-дали инфекцията е потвърдена чрез тест 
или се основава на клинични симптоми, доза и продължителност на лечението, други 
медикаменти приемани по едно и също време и др. 
 
 
www.zdrave.net, 27.04.2020 г. 

https://www.zdrave.net/-/n13032 

 
Д-р Иван Маджаров: Лекарите не са лекомислени, липсват достатъчно предпазни 

средства 

 

Ще се обърна с молба към колегите от щаба, защото ние работим много добре с тях. 
Този рефлекс, точно когато ни е трудно, да се прави опит неудачите да се оправдават с 
лекарите и с медиците, по-добре да го забравим в момента. В момента всички лекари, 
които работят на работните си места са притеснени. Да говорим, че има някой 
безотговорен от лекарите или от медицинските сестри е грешно, не само грешно, то е 
невярно. Това каза председателят на БЛС д-р Иван Маджаров пред Нова телевизия 
вчера по повод твърденията на Националния оперативен щаб, че лекарите се 
заразяват, защото са непредпазливи. 
 „Лекомислено се отнасят към нещата хората, които нямат досег с вируса. Всички 
лекари, които знаят, че утре са на смяна, не са лекомислени. Те не гледат с лека ръка 
на това и във всички случаи за това говорят и техните сигнали, тревожните сигнали 
когато липсват предпазни средства. Те ни пишат, обаждат се по телефона, изпращат ни 
мейли – „моля ви се, направете нещо, притеснени сме…“. Не може да се говори така“, 
допълни още той. 
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По думите на д-р Маджаров липсват достатъчно предпазни средства, за да е сигурно, 
че лекарите няма да се заразят. „Сутрин отиваме на работа, на нас ни дават една маска, 
която е за еднократно употреба, която трябва да бъде хвърлена след два часа. Искате 
ли да проверим на колко места има възможност да хвърлим през два часа еднократни 
маски. В другия случай ни дават многократна маска, която също след два часа е опасна 
за здравето на този, който я носи. На колко места има след два часа маска, която 
трябва да се свърши. Всички се съгласихме и ние бяхме тези, които потвърждаваме 
това, което казва правителството и щаба – мерките са такива, каквито трябва да бъдат, 
трябва да има дисциплина. Няма достатъчно предпазни средства, защото и в световен 
мащаб няма. И като няма, ние трябва да намерим начин да предпазим нашите колеги 
по начин, който ни е възможен в момента“, каза той. 
 „Лекарите добре знаят как да се предпазват, ние учим още в университетите как да се 
предпазваме от инфекция. От друга страна става дума за вирус, който е доста 
прилепчив, ако мога така да се изразя, и колкото да се пазим, факт е, че в Испания има 
13 хиляди заразени медици, 17 хиляди в Италия, в световен мащаб са стотици хиляди 
медиците. Това се случва, защото работим в среда, която е несигурна, среда, която е 
опасна. Нещо повече, има голямо значение дали тук на това място има съвсем малко 
количество вирус, който би могъл да бъде в досег с мен, и дали има огромно микробно 
число, с което аз съм в непрекъснат контакт и разбира се вероятността да се заразя е 
много по-голяма. Така че, отговорът от моя страна е такъв - колегите са в среда, в която 
са изключително застрашени. Всеки един лекар, който започва да върши своята 
резонна работа в кабинета на общопрактикуващ или в кабинета на специалист, или в 
отделението по неврология, както е във Видин, има опасност да бъде заразен с 
коронавирус“, допълни още д-р Маджаров. 
Той подчерта, че лекарите трябва да бъдат единни в това, че се срещаме с нещо ново, 
което е изключително заразно, което се разпространява много бързо и причинява 
смърт, макар и не в огромните мащаби, които е причинявала еболата или испанския 
грип. „Но, има и нещо друго. Ние трябва да се научим да спазваме правилата, защото 
няма този вирус да свърши за месец, за два, за три. Ние трябва да се научим да живеем 
с него. Трябва икономиката да тръгне да живее с него. И затова всички ние трябва да 
приложим една самодисциплина. Пак повтарям, не гледайте медиците, ние сме 
достатъчно притеснени, достатъчно се съобразяваме с правилата, особено на 
работното си място.“, каза д-р Маджаров. 
Той подчерта, че засега няма сигнали от правителството, че ограничава средствата за 
закупуване на предпазни средства. „В същото време знаете, че все пак осигурихме 85% 
за миналия месец за заплащане, независимо от каква дейност са извършили лечебните 
заведения. Ако се наложи ще преговаряме и за повече от 85%, защото наистина сега 
разходите са големи. Да не говорим, че някои колеги бяха принудени да купуват от 
спекуланти, дори и без фактури, лични предпазни средства. Знаете, че в такива условия 
в началото докато се урегулират нещата нямаше как, продаваше се кутия маски за 100 
лева и ти казва – „не ти давам фактура“. Няма как да работиш в кабинета без това. Тези 
разходи няма как да бъдат доказани, особено за лични лекари или за индивидуални 
практики. Ние трябва да гледаме в бъдещето хем с дисциплина, хем с упование, че 
това ще свърши. В началото трябваше да бъдем стегнати много, сега сме стигнали в 
момента, в който трябва освен да бъдем стегнати, да усетим надеждата. Надеждата, че 
това ще свърши. То ще свърши, може би 20, 30, 40 дни, но със сигурност ще свърши. Аз 
не смея да се радвам, че ние имаме малко болни в болниците, че имаме не чак 
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толкова много в интензивните отделения. Но, всеки тайничко трябва да си говори така 
– нека изчакаме още малко, нека потърпим още малко, за да наблюдаваме“, каза д-р 
Маджаров. 
 „Разбира се, човечеството се е справяло с много по-тежки неща. И ние ще се справим, 
ще тръгнем вероятно надолу по кривата, вероятно ще свикне обществото да работи в 
условията на наличието на този вирус.  че не е толкова черно като краски. Да, беше 
страшно, месец, два, три, четири, целият свят, страшното тепърва предстои откъм 
икономическа гледна точка. Затова ние казваме – нека имаме малко самодисциплина, 
нека, когато излезем днес или утре в парка наистина да спазваме тази дистанция, за да 
не ни отнемат отново тази свобода. Ако видим групи, които се събират накуп отново 
ще ни отнемат правото да излизаме в парка. А това не е само глупаво, то е вредно да 
стоим в къщи и да не може да се разхождаме в парка. Но, разхождайки се с правила“, 
каза още той. 
 
www.bnr.bg, 27.04.2020 г. 

https://bnr.bg/horizont/post/101266021/pacienti-sa-podali-82-signala-za-nedostig-na-

lekarstva 

 
Пациенти са подали над 80 сигнала за недостиг на лекарства 

 
82 сигнала са подадени в периода 13 март - 27 април от пациенти на онлайн платформа 
за сигнали за липси и недостиг на лекарства. С тях общият брой нараства до 922 от 
началото на функционирането на системата, съобщават от Българската асоциация за 
развитие на паралелната търговия с лекарства. 
81% от сигналите за недостиг на медикаменти касаят неразрешените и 
дерегистрираните лекарства. 
32% от сигналите са за коментирани в публичното пространство препарати в процес на 
клинични проучвания при лечение на коронавируса. Останалите обаче са терапии при 
хронични заболявания. Тези лекарства до момента са били купувани от съседни 
държави от пациентите, тъй като или не са регистрирани у нас, или са били, но са 
изтеглени и заличени от пазара. 
27 са сигналите за лекарства за лупус и ревматоиден артрит. С по-голям брой сигнали 
са неразрешени за употреба в България и дерегистрирани продукти за епилепсия, 
хормонозаместващи лекарства и други. 
12% от пациентите пишат в платформата и за липса на лекарство за рак на гърдата. Те 
обаче вече са напълно обслужени, тъй като от 18-и февруари има непрекъснат 
паралелен внос на същия продукт от Европа. 
Зелените коридори, неналагането на забрани върху износа и солидарността между 
държавите в Европейския съюз, свързани с цялата верига на лекарствоснабдяването, 
гарантираха достъпа до лекарства, подчертават от Българската асоциация за развитие 
на паралелната търговия. 
Асоциацията предлага улеснен достъп до нерегистрираните у нас лекарства да стане 
чрез промени в Закона за лекарствата и в Наредба 10, платформата за пациентски 
сигнали в партньорство с федерация „Български пациентски форум“. 
 
www.btv.bg, 27.04.2020 г. 
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https://btvnovinite.bg/bulgaria/prezidentat-iska-publichen-registar-za-poharchenoto-v-

borbata-s-covid-19.html 

 

Президентът иска публичен регистър за похарченото в борбата с COVID-19 

 

Да се забрани държавна финансова помощ за офшорни фирми и за такива, които 

имат дъщерни дружества, регистрирани в офшорни зони, поиска държавният 

глава 

 
За ясни механизми за прозрачност, отчетност, ефикасно и отговорно използване на 
обществените средства в борбата с COVID-19, призовава президентът Румен Радев в 
позиция, изпратена до медиите. 
По думите му е необходимо да се въведе публичен регистър за отчитане на харчените 
средства при регулярна актуализация на разходите, критериите за одобряване и 
източниците на финансиране. 
„Следва да се забрани държавна финансова помощ за офшорни фирми и за такива, 
които имат дъщерни дружества, регистрирани в офшорни зони. Подобни ограничения 
вече има в някои държави от ЕС, а в други въвеждането им е на дневен ред“, се казва 
още в позицията. 
Президентът: Нужен е нов ефективен модел за управление на кризи, сегашният не 
сработи 
Държавният глава призовава да се преразгледат дългосрочните проекти с осигурен 
финансов ресурс за години напред. 
„Да се заделят необходимите финанси, така че да не спира работата по тях през 
настоящата година. Останалият финансов ресурс да се насочи за преодоляване на 
социалната и икономическа криза. Какъв е смисълът милиарди да стоят замразени с 
хоризонт следващите 3-4 и повече години, а в това време да теглим нови заеми с 
лихва“, се казва в становището на президента. 
Кризата с коронавируса вече предизвиква тежки социално-икономически последици. 
За да ограничат тяхното задълбочаване, европейските страни прилагат широк набор от 
мерки с ясното съзнание, че от тяхната структура, обхват и бързина на прилагане 
зависи благосъстоянието и прогреса на нацията, заявява Румен Радев. 
58 нови случая на коронавирус у нас за последното денонощие 
Месец и половина след въвеждане на извънредното положение, българското 
правителство все още не предлага ясна и убедителна програма за навременна, 
достъпна и безвъзмездна помощ. В същото време, за преодоляване на кризата се 
заделят все повече публични средства, предстои тегленето на колосален заем. 
С въвеждането на извънредното положение, изпълнителната власт получи 
изключителни правомощия да се разпорежда безконтролно с този ресурс. Не трябва да 
забравяме обаче, че тези средства трябва да се заработват и изплащат от българските 
граждани и бизнес", се казва още в позицията на държавния глава. 
 
 
 
 
 
 


